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To: @minvws.nl];BEE EEE @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )

Sent: Mon 2/15/2021 9:00:05 AM

Subject: RE: vaccins

Received: Mon 2/15/2021 9:00:06 AM

Allen,

gesproken en onze bevindingen gedeeld. Hij had sinds vrijdagavond ook geen informatie meer ontvangen. Hij snapt

onze positie hierin maar gaat nog wel proberen eea uit te zoeken omdat het via een bekende relatie van hem binnenkwam. Hij is

ook alert op zijn eigen reputatie.

Dus klip en klaar dat we nu niets met dit aanbod kunnen doen.

Mocht hij toch iets nieuws hebben zal hij mij informeren.

Groet

var:IEE)EEE© rinws ni
Verzonden: zondag 14 februari 2021 20:00

Aan: @minvws.nl>;IEEJEEM @minvws.ni>
@minvws.nl>GC:

Onderwerp: RE: vaccins

lk heb Hugo net even gesproken.

Prima als jij EiESbelt en aangeeft dat na telefoontjes met BP en de Commissie (deze aanbiedingen zijn een heel veel lidstaten

gedaan en Commissie geeft aan dat dit niet kan) wij ervan uitgaat dat het niet kan kloppen dat er BP in deze getalen op de markt

zou zijn, ook al door de wijze waarop de contracten in de EU zijn afgesloten. Je zou hem erop kunnen wijzen dat hij ook aan zijn

eigen reputatie zou moeten denken in deze, ergo hij moet zijn counterparts goed checken. Anders kan het vervelend worden voor

hem zelf en dat zal vast zijn bedoeling niet zijn.

Groet,

Verzonden: zaterdag 13 februari 2021 10:24

Aan:ICECNNNBESETo invws.o >; IEEXECHN.EXER@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: vaccins

Zojuist weer even contact gehad met OM. Zij hebben nu te weinig om een onderzoek te starten. Mocht de 1dentiteit van

de tussenpersoon/bedrijf boven tafel komen dan kunnen ze wellicht iets meer maar voor nu hebben ze niets opgepikt dat

tot verdere stappen kan leiden. Wij zijn dus vrij om te doen wat we zelf wijs achten.

Aangezien dir [i een antwoord van mij verwacht stel ik het volgende voor:

- ik laat hem weten dat we het aanbod bij Pfizer/Biontech hebben gecheckt en dat het naar onze informatie niet zou

kunnen koppen en dat we dus hier niet mee verder gaan.

Ik denk dat we hem wel een argument moeten geven waarom we dit niet doen, anders loop je het risico dat hij er alsnog
mee naar buiten komt alhoewel ik die kans niet groot acht. Hij heeft ook rekening te houden met zijn reputatie.

Akkoord? @[JJEEEIMwil je dit nog afstemmen met Hugo?
Groet



Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 12 feb. 2021 9:54 PM

an:SCI) EEE inst.EEE, EEE ins >

Onderwerp: FW: vaccins

zi) om vraagt, bijv. Vanuit de Europese commissie?

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INCE-ECXETN ominvws n>Datum: vrijdag 12 feb. 2021 9:50 PM

Onderwerp: RE: vaccins

Beste IEEE
Ik ga je vragen bij mijn collega’s checken.

Via dezelfde contactpersoon zou mogelijk ook AZ vaccin beschikbaar kunnen zijn maar daar is verder niet over

gesproken.
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Zie onder. Heb contact gehad met OM/FIOD. Zie de vragen die OM aan ons stelt. Hebben wij een van de gegegens waar

Dhr BE] belde mij vanavond weer met de vraag of we al weten of we hier mee door willen gaan. Ik heb het in midden

gelaten en dat we het goed aan het overwegen zijn en dat we natuurlijk graag willen weten of dit allemaal klopt. Dat
beaamt hij ook. Hyj geeft aan

©

dat het hard gaat’ en adviseert toch witerhjk maandagochtend witsluitsel te geven.

Wat adviseer je VWS om te communiceren?

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von:EAEBE ou.Datum: vrijdag 12 feb. 2021 9:26 PM

Aon:EES)- BERET vis >

Onderwerp: vaccins

Beste EARL

De FIOD heeft gekeken of er bijzonderheden bekend zijn rond IEEE.
Dat is niet echt het geval.

Blijft over de vreemde manier waarop hij zich presenteert: geen openheid van zaken willen geven over zijn

contacten, buiten beeld willen blijven, wel mee willen delen in de “winst”.

Ik lees in de mailwisseling dat het mogelijke contact vanBE een Amerikaan/Amerikaans bedrijf is, waarvan

IEEEde gegevens nog zou doorgeven.
Heeft VWS die gegevens nog ontvangen?

Daarnaast heeft Astra Zeneca

ST
aan IG] gemeld dat een niet nader genoemd 2°

kamerlid van een eveneens niet hader genoemd persoon een aanbod van een aanzienlijke hoeveelheid vaccins van

AZ heeft ontvangen.
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AZ heeft “vanwege AVG” personalia geanonimiseerd, maar IG] laten weten dat de gegevens bij haar opvraagbaar

zijn.

1k heb IG] gevraagd of die gegevens bij hun al bekend zijn.

Is deze melding wellicht ook bij jullie bekend?

Met vriendelijke groet,

Openbaar Ministerie | Functioneel Parket | Team Informatie en Operationele Codrdinatie | telefoon: oo:[EEN
www.om.nl | e-mail: EEE com. nl

Openbaar Ministerie

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u bestemd is. Als u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen.
Het Openbaar Ministerie aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met

risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.

Openbaar Ministerie

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message

was sent to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The Netherlands

Public Prosecution Service accepts no liability for damage of any kind resulting from the risks inherent in the

electronic transmission of messages.

Netherlands Public Prosecution Service


